

# PORTCULLIS NEWS

MCI (P) 013/06/2017

15 May 2017

## **NEW OFFICE FOR PORTCULLIS (TAIWAN) PTE LTD**

Portcullis (Taiwan) Pte Ltd will be relocated to the following new address on 5 June 2017.

10F.-5, No. 106, Chang'an W. Rd., Datong Dist., Taipei City 103, Taiwan (R.O.C.)

**Telephone & Fax Number Remain Unchanged** 

Tel: (886) 2 2559 9222 Fax: (886) 2 2559 0300

Please ensure that all correspondences are sent to the new address.

### **IMPORTANT**

Portcullis (Taiwan) Pte Ltd will be closed at 12.00pm on 2 June 2017 and will resume business on 5 June 2017. For urgent matters on 2 June 2017, please call us at (886) 2 2559 9222 and we will be at your service. Thank you.

### 搬遷啟示

新加坡商保得利有限公司(台湾)分公司將於二零一七年六月五日遷往以 下新地址:

台北市大同區長安西路106號10樓之5 電話及傳真號碼維持不變

電話:(886)225599222 傳真:(886) 2 2559 0300

請確保所有信件發送到新地址,謝謝。

新加坡商保得利有限公司(台湾)分公司將於二零一七年六月二日中午12 點起暫停服務以進行搬遷,於二零一七年六月五日照常營業, 如有任何緊 急查詢,請致電(886) 2 2559 9222。 不便之處,敬祈宥諒!

Disclaimer: This Newsletter is published by Portcullis (Singapore) Pte Ltd, (Co. Reg. No. 198900404M) whose registered office is at 6 Temasek Boulevard, #09-05, Suntec Tower Four, Singapore 038986. This Newsletter does not constitute and is not to be construed as the provision of legal, investment or tax advice or as an invitation or solicitation to make any investment. Readers should not act in reliance on any statement contained in this publication without first obtaining appropriate professional advice.



6 Temasek Boulevard Suntec Tower Four #09-05 Singapore 038986 Tel: +65 6496 0496 +65 6836 9555 Info.Singapore@portcullis.co www.portcullis.co